
Protokół Nr 19/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 22 listopada 2022 r.  

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Stanisław Choinka  

I. Lista obecności – w załączeniu.  

II. Sprawy wynikające z porządku obrad:  

Przedmiot posiedzenia – rozpatrzenie skargi na Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 1 

 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.49.  

 

Przewodniczący Komisji – S. Choinka rozpoczął posiedzenie Komisji.  

Na wstępie poinformował, że w dniu 26 października 2022 roku do Regionalnej  

Izby Obrachunkowej w Kielcach wpłynęła skarga na działalność Dyrektora  

Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Ostrowcu Świętokrzyskim z dnia  

24 października 2022 roku, złożona przez Panią …………………………….  

Następnie pismem z dnia 2 listopada 2022 roku skarga ta została przekazana  

przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach do Przewodniczącej Rady  

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego do rozpatrzenia według właściwości, która  

z kolei skierowała ją do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 7 listopada  

2022 roku. Kolejno zwrócił się z prośbą do Pani Dyrektor Publicznej Szkoły  

Podstawowej Nr 1 w Ostrowcu Świętokrzyskim o wyjaśnienie zaistniałego  

problemu dotyczącego zawarcia umowy zlecenia z mecenasem …………………… 

w zakresie reprezentowania szkoły przed sądem, chociaż  

wiadomym jest, że dyrektor ma do tego prawo. 

 

Sekretarz Miasta A. Niedbała dodała, że dyrektor ma udzielone pełnomocnictwo 

zarządzeniem prezydenta z dnia 27 sierpnia 2019 roku. Zgodnie z §1 ust. 1 pkt 6 

tego aktu prawnego dyrektor może udzielać dalszych pełnomocnictw w zakresie 

określonym pracownikom szkoły, radcom prawnym lub adwokatom. Czyli 

pełnomocnictwo prezydenta jako kierownik jednostki Pani Dyrektor ma do  

wszystkich podnoszonych w piśmie czynności łącznie z adwokatem. Każdy  

dyrektor szkoły, podobnie jak dyrektorzy innych placówek np. ZUM, MOSiR,  

Straż Miejska, ma takie pełnomocnictwo. 



Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 powiedziała, że (uzupełniając 

wyjaśnienia przedłożone w piśmie załączonym do protokołu), cała sprawa zaczęła 

się w 2020 roku, kiedy brakowało godzin z przedmiotu, który Skarżąca prowadziła. 

Przedstawiła również powody, dla których szkoła weszła na drogę sadową z Panią 

………………… oraz wyjaśniła przyczyny zawarcia umowy zlecenia z mecenasem 

……………………. w zakresie reprezentowania szkoły przed sądem (sprawa 

dotyczyła rozwiązanego stosunku pracy oraz zwrotu nienależnie pobranej odprawy). 

Ponadto Dyrektor poinformowała, że Pani …………………. po podjęciu przez szkołę 

dochodzenia z tytułu należności dokonała ich zwrotu wraz z ustawowymi  

odsetkami.  

 

Przewodniczący Komisji – S. Choinka skwitował, że skoro proces sądowy  

został zamknięty i sprawy finansowe także, to spostrzeżenia, jak je określa  

Pani ……………………………… w skardze, nie mają pokrycia w rzeczywistości. 

Dyrektor szkoły ma pełnomocnictwo prezydenta może, więc, zatrudnić  

kancelarię adwokacką.  

 

Radny K. Stelmasik podkreślił, że skoro pełnomocnictwo prezydenta z 2019 roku, 

które daje określone prawa dyrektorowi szkoły z których korzysta, sąd się 

wypowiedział dwukrotnie, zatem rozstrzygnięcie sprawy nastąpiło. 

 

Przewodniczący Komisji – S. Choinka zawnioskował o uznanie skargi na  

dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Ostrowcu Świętokrzyskim za 

bezzasadną.  

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego jednogłośnie uznali skargę Pani …………………………..  

na działalność Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim za bezzasadną i w związku z powyższym zasadne jest 

przygotowanie i skierowanie pod obrady Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15.15.  

 

Protokołowała:                                                             Przewodniczył:  

Anna Zybura                                                         Przewodniczący Komisji   

                                                                                  Stanisław Choinka 


